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1.Could you say something about your strength?
你能说说你的优点吗?

2.What is your greatest strength?

你最大的优点是什么?

3.Integrity is one of my strengths.

正直是我最大的优点之一。

4.I am a considerate person and I know how tosolve conflicts.

我是一个善解人意的人，我知道怎么解决矛盾。

5.I feel my greatest asset is perseverance，thatis，the ability to stick to things to get them done.

我最大的优点是坚持不懈，就是坚持到底，直到把事情做好。

6.I suppose my strong point is that I like developing new things and ideas.

我想我的优点是喜欢新点子和新事物。

7.I like inventive job, and I am capable and responsible.

我喜欢创新性的工作。而且我有能力，有责任心。

8.I am active and outspoken, which makes me a sociable person.

我很活跃，很坦诚，所以我很喜欢社交。

9.I am proud of being a person who is kind-hearted, ambitious and faithful.

我最骄傲的是：我是个心地善良、胸怀大志、忠诚可靠的人。

10.I love to make friends with people who are caring, devoted, and flexible.

我喜欢和关心他人的、有奉献精神的、灵活处世的人做朋友。

Dialogue 1
对话1
A: What is your greatest strengA?

A:你最大的优点是什么?

B: I feel my greatest asset is pereeverance, that is，the ability to stick to things to get themdone.

B:我最大的优点是坚持不懈，就是坚持到底，直到把事情做好。

A: Why do you say that?

A:为什么这么说?

B: I feel a sense of accomplishment when I finish a job and it turned out just as I'd planned.

B:当我完成一件工作而它又符合我的预想时，我就有种成就感。

Dialogue 2
对话2
A: What is the great trait in your personality?

A: 你最大的优点是什么?

B: I suppose my strong point is that I like developing new things and ideas.

B：我想我的优点是喜欢新点子和新事物。

A: So you may like inventive jobs.

A: 那你可能喜欢有创新性的工作。

B： Yes, I like inventive jobs and I am capable and responsible.

B：是的，我喜欢创新性的工作，而且我有能力、有责任心。
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